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KLASA: 021-05/23-01/49 

URBROJ: 2181-8-01-23-2 

Sinj, 22. prosinca  2023. godine.   

 

Z A P I S N I K 

s 23. sjednice Gradskog vijeća Grada Sinja, 

održane dana 22. prosinca  2023. godine u Gradskoj vijećnici Grada Sinja 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Petar Župić otvorio je 23. sjednicu Gradskog vijeća Grada 

Sinja te je obavijestio vijećnike , gradonačelnika i prisutne o pristiglom  izvješću  Mandatne 

komisije te pozvao Slavka Modrića Predsjednika Mandatne komisije kao   izvjestitelja da 

pročita izvješće kojim gospodin Boris Vučković stavlja mandat vijećnika u Gradskom vijeću 

Grada Sinja u mirovanje iz osobnih razloga. Također je obavijestio nazočne da je stigla  i 

obavijest političke stranke HDZ, da će Borisa Vučković zamijeniti Ante Jukić, kandidat 

kandidacijske liste HDZ-a. Što se stavlja na znanje Gradskom vijeću. 

                 

                 
REPUBLIKA HRVATSKA 

SPLITSKO-DALMATINSKA ŽUPANIJA 

             G R A D   S I NJ 

                 GRADSKO VIJEĆE 

                  Mandatna komisija 

 

KLASA: 024-01/23-02/57 

URBROJ: 2181-8-01-23-2 

Sinj, 22. prosinca 2023.  

Na temelju članka 6. Poslovnika Gradsko vijeća Grada Sinja („Službeni glasnik 2/10, 

2/13 i 2/21) Mandatna komisija povodom pisanog zahtjeva vijećnika u Gradskom vijeću Grada 

Sinja Borisa Vučkovića za mirovanje mandata iz osobnih razloga, podnosi Gradskom vijeću 

IZVJEŠĆE 

-o mirovanju mandata iz osobnih razloga člana Gradskog vijeća i početka obnašanja dužnosti 

novog člana Gradskog vijeća 

I. 

1. Boris Vučković, izabrani  vijećnik na kandidacijskoj listi političke stranke HDZ, podnio 

je dana 20. prosinca 2023. godine predsjedniku Gradskog vijeća Grada Sinja pisani 

zahtjev za mirovanje mandata iz osobnih razloga, sukladno odredbi članka 79. stavak 7. 
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Zakona o lokalnim izborima (Narodne novine br. 144/12, 121/16, 89/19, 42/20, 144/20 

i 37/21). 

2. Boris Vučković izabran je u Gradsko vijeće Grada Sinja na kandidacijskoj listi političke 

stranke HDZ. . 

3. Sukladno članku 81. stavak 2. Zakona o lokalnim izborima dana 20. prosinca 2023. 

godine u nadležnom upravnom tijelu Grada Sinja zaprimljena je obavijest političke 

stranke HDZ, da će Boris Vučkovića zamijeniti Ante Jukić, Ramska ulica 18, 

OIB:32102990173 kandidat kandidacijske liste HDZ-a. 

4. Mandatna komisija na temelju odredbe članka 79. stavak 7. i 8. članka 81. stavak 2. 

Zakona o lokalnim izborima utvrđuje da su ispunjeni uvjeti za mirovanje mandata 

vijećnika i verifikaciju mandata zamjenika vijećnika. 

5. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Sinja da na temelju odredbe članka 6. stavak 5. 

Poslovnika Gradskog vijeća Grada Sinja („Službeni glasnik Grada Sinja“ broj 2/10, 

2/13 i 2/21), primi na znanje podneseno Izvješće o mirovanju mandata iz osobnih 

razloga člana Gradskog vijeća Grada Sinja i početka obnašanja dužnosti zamjenika 

člana Gradskog vijeća Grada Sinja. 

6. Prijedlog zaključka se dostavlja u privitku. 

 

II. 

Za izvjestitelja na sjednici Gradskog vijeća određuje se Slavko Modrić. 

Mandatna komisija 

Slavko Modrić, v. r.  

 

                 
REPUBLIKA HRVATSKA 

SPLITSKO-DALMATINSKA ŽUPANIJA 

           G R A D   S I NJ 

                 GRADSKO VIJEĆE    

KLASA: 024-01/23-02/57 

URBROJ: 2181-8-01-23-3 

Sinj, 22. prosinca 2023. godine. 

 

Na temelju članka 6. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Sinja („Službeni glasnik 2/10, 

2/13 i 2/21) i članka 34. Statuta Grada Sinja („Službeni glasnik Grada Sinja, br.02/21) Gradsko 

vijeće Grada Sinja na svojoj 23. sjednici održanoj dana 22. prosinca 2023.god., donijelo je  

 

Z A K LJ U Č A K 

 o primanju na znanje Izvješća Mandatne komisije o mirovanju mandata iz osobnih 

razloga člana Gradskog vijeća Grada Sinja i početku obnašanja dužnosti zamjenika člana 

Gradskog vijeća Grada Sinja 
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1. Prima se na znanje Izvješće Mandatne komisije o mirovanju iz osobnih razloga člana 

Gradskog vijeća Grada Sinja i početku obnašanja dužnosti zamjenika člana Gradskog 

vijeća Grada Sinja. 

2. Konstatira se da Borisu Vučkoviću mandat člana Gradskog vijeća Grada Sinja miruje iz 

osobnih razloga od 20. prosinca 2023. godine. 

3. Konstatira se da će Borisa Vučkovića na dužnosti gradskog vijećnika zamijeniti Ante 

Jukić, Ramska ulica 18, OIB:32102990173 od 20. prosinca 2023. godine. 

 

Predsjednik 

Petar  Župić, ing. 
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Predsjednik Gradskog vijeća Petar Župić nastavio je s vođenjem 23. sjednice Gradskog 

vijeća Grada Sinja na način da je pozvao Pročelnicu Ureda Grada Irenu Mišević da izvrši  

prozivku. Nakon izvršene prozivke je utvrđeno da je sjednici nazočno 16 od ukupno 19 

vijećnika Gradskog vijeća Grada Sinja. 

Nazočni vijećnici: Petar Župić, Željko Poljak, Frano Boko, Smilja Pogačić, Zvonko 

Maras, Ivka Tomašević, Gabrijela Putnik Vučković, Ivan Blajić, Josip Đipalo, Anđelko Čačija, 

Ante Jukić, Frano Vrančić, Domagoj Vučić, Stipe Perić, Nikola Vučković i Ante Gulić. 

Odsutni vijećnici:  Denis Glavan, Mirjana Babić i Filip Klarić  Kukuz 

Ostali nazočni: gradonačelnik Miro Bulj, pročelnici i službenici Upravnih odjela, te 

predstavnici sredstava javnog informiranja. 

Sjednici je predsjedavao Petar Župić, predsjednik Gradskog vijeća Grada Sinja. 

Zapisnik je vodio Stipan Samardžić, stručni suradnik za rad na poslovima društvenih 

djelatnosti, te poslovima civilne zaštite i sigurnosti 

Sjednica je započela u 17,00 sati. 

Za riječ se javio vijećnik Stipe Perić ispred Kluba vijećnika HDZ-a i pozvao se na članak 

18. točki 7. Poslovnika o radu Gradskog vijeća Grad Sinja i izrazio nezadovoljstvo i protest te 

konstatirao da vijećnici moraju i trebaju biti pravodobno obaviješteni i informirani o svakom 

pitanju i predmetu koji će biti predmetom rasprave u Gradskom vijeću jer pogotovo što se ova 

sjednica organizira prije blagdana, na što mu je predsjednik Gradskog vijeća da je namjera bila 

da se sjednica održi prije blagdana a ne kao prošle godine između blagdana kako bi i vijećnici 

mogli provesti Božić i Novu godinu u krugu svojih obitelji. Za riječ se javio i vijećnik Ante 

Gulić koji se također pozvao na kršenje Poslovnika i izrazio nezadovoljstvo i primjedbu na 

način dostave materijala za Gradsko vijeće kao i veći broj e-mailova te je rekao da ni on a i 

drugi vijećnici ne znaju više koji je dnevni red i na koji način se sastavlja s obzirom na to da 

ima previše nadopuna na što mu je predsjednik Gradskog vijeća g. Župić odgovorio da je praksa 

i naše županije da šalje materijale samo pet dana prije sjednice pa čak i kada se radi o Proračunu 

i Rebalansu što u nas nije praksa nego se šalju deset dana prije pa mora biti i nadopuna dnevnog 

reda  jer tehnički nije moguće sve materijale pripremiti 10 dana prije sjednice. 

  Sjednica je nastavljena tako što je predsjednik Gradskog vijeća Petar Župić obavijestio 

vijećnike da je Gradonačelnik Grada Sinja gospodin Miro Bulj  na temelju članka 70., 127. i 

128. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Sinja (Službeni glasnik Grada Sinja 2/10, 2/13 i 2/21) 

uputio Gradskom vijeću Grada Sinja prijedlog za dopunu dnevnog reda 23. sjednice Gradskog 

vijeća, sljedećim točkama: 

 

1. Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Grada Sinja za 2023. 

godinu, 

2. Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Grada Sinja za 

2023. godinu,  

3. Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu Grada Sinja za 2023. 

godinu, 

4. Prijedlog izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture na području 

grada Sinja za 2023. godinu, 

5. Prijedlog izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture na području 

grada Sinja za 2023. godinu, 

6. Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Sinja za 2024. godinu, 

7. Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Grada Sinja za 2024. godinu, 

8. Prijedlog Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Grada Sinja za 2024. godinu 

9. Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Grada Sinja za 2024. godinu, 

10. Prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture na području grada Sinja za 2024. 

godinu, 
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11. Prijedlog programa održavanja komunalne infrastrukture na području grada Sinja za 

2024. godinu, 

12. Prijedlog Plana razvoja sustava civilne zaštite 2024. godine s financijskim učincima za 

trogodišnje razdoblje na području grada Sinja, 

13. Prijedlog Zaključka o usvajanju smjernica za organizaciju i razvoj sustava CZ Grada 

Sinja za period od 2024.-2027.,  

14. Prijedlog Analize stanja sustava civilne zaštite na području grada Sinja u 2023. godini, 

15. Prijedlog programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti stanice Hrvatske Gorske 

službe spašavanja na području grada Sinja za 2024. godinu, 

16. Prijedlog Rješenja o imenovanju ravnateljice Javne gradske ustanove „Gradska galerija 

Sikirica“ Sinj, 

17. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na opće uvjete isporuke komunalne usluge 

obavljanja dimnjačarskih poslova, 

18. Izvješće o radu i djelovanju Zajednice sportskih udruga Grada Sinja za 2022. godinu s 

financijskim izvješćem, 

19. Izvješće o realizaciji godišnjeg plana i programa rada dječjeg vrtića Bili cvitak Sinj za 

pedagošku godinu 2022/2023, 

20. Izvješće o radu dječjeg vrtića Čarobni pianino u pedagoškoj godini 2022/2023, 

21. Izvješće o radu i financijskom poslovanju Gospodarske zone Kukuzovac d.o.o. Sinj, za 

2022. godinu, 

22. Izvješće o radu s financijskim izvješćem za 2022. godinu, tvrtke Kamičak d.o.o., 

23. Izvješće o radu i aktivnostima društva Crvenog križa Sinj za razdoblje od 1. 1. 2022. do 

31. 12. 2022. godine.. 

 

Pri tome se predlaže da se iza točke 3. pozvanog dnevnog reda koja glasi Izmjena i 

dopuna proračuna Grada Sinja za 2023. godinu, dnevni red dopuni ovdje predloženim točkama 

od 1.-5. te da pozvana točka 4. dnevnog reda Proračun Grada Sinja za 2024. godinu s 

projekcijama za 2025. i 2026. godinu, postane točka 9. dopunjenog dnevnog reda, a ovdje 

predložene točke od rednog broja 6.-20., postanu točke 10.-27. dopunjenog dnevnog reda.  

 

Predsjednik GV stavlja na glasovanje prijedlog za dopunu Dnevnog reda  za 23. sjednicu 

Gradskog vijeća i to pojedinačno kao i prijedlog novog redoslijeda točaka kako je predloženo i 

to; 

 

1. Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Grada Sinja za 2023. 

godinu, 10 glasova za, 

2. Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Grada Sinja za 

2023. godinu, 10 glasova za, 

3. Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu Grada Sinja za 2023. 

godinu, 10 glasova za, 

4. Prijedlog izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture na području 

grada Sinja za 2023. godinu, 10 glasova za, 

5. Prijedlog izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture na području 

grada Sinja za 2023. godinu, 10 glasova za, 

6. Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Sinja za 2024. godinu, 10 glasova za, 

7. Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Grada Sinja za 2024. godinu, 10 glasova za, 

8. Prijedlog Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Grada Sinja za 2024. godinu, 10 

glasova za, 

9. Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Grada Sinja za 2024. godinu,. 10 glasova 

za, 
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10. Prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture na području grada Sinja za 2024. 

godinu, 10 glasova za, 

11. Prijedlog programa održavanja komunalne infrastrukture na području grada Sinja za 

2024. godinu, 10 glasova za, 

12. Prijedlog Plana razvoja sustava civilne zaštite 2024. godine s financijskim učincima za 

trogodišnje razdoblje na području grada Sinja, 10 glasova za, 

13. Prijedlog Zaključka o usvajanju smjernica za organizaciju i razvoj sustava CZ Grada 

Sinja za period od 2024.-2027., 10 glasova za, 

14. Prijedlog Analize stanja sustava civilne zaštite na području grada Sinja u 2023. godini, 
10 glasova za, 

15. Prijedlog programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti stanice Hrvatske Gorske 

službe spašavanja na području grada Sinja za 2024. godinu, 10 glasova za, 

16. Prijedlog Rješenja o imenovanju ravnateljice Javne gradske ustanove „Gradska galerija 

Sikirica“ Sinj, 10 glasova za, 

17. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na opće uvjete isporuke komunalne usluge 

obavljanja dimnjačarskih poslova, 10 glasova za, 

18. Izvješće o radu i djelovanju Zajednice sportskih udruga Grada Sinja za 2022. godinu s 

financijskim izvješćem, 10 glasova za, 

19. Izvješće o realizaciji godišnjeg plana i programa rada dječjeg vrtića Bili cvitak Sinj za 

pedagošku godinu 2022/2023, 10 glasova za, 

20. Izvješće o radu dječjeg vrtića Čarobni pianino u pedagoškoj godini 2022/2023, 10 

glasova za, 

21. Izvješće o radu i financijskom poslovanju Gospodarske zone Kukuzovac d.o.o. Sinj, za 

2022. godinu, 10 glasova za, 

22. Izvješće o radu s financijskim izvješćem za 2022. godinu, tvrtke Kamičak d.o.o., 10 

glasova za, 

23. Izvješće o radu i aktivnostima društva Crvenog križa Sinj za razdoblje od 1. 1. 2022. do 

31. 12. 2022. godine. 10 glasova za, 

 

Predsjednik također stavlja na glasovanje prijedlog redoslijeda dnevnog reda  23. 

sjednice Gradskog vijeća; 

  

Predlaže se da iza točke 3. pozvanog dnevnog reda koja glasi Izmjena i dopuna 

proračuna Grada Sinja za 2023. godinu, dnevni red dopuni ovdje predloženim točkama od 1.-

5. te da pozvana točka 4. dnevnog reda Proračun Grada Sinja za 2024. godinu s projekcijama 

za 2025. i 2026. godinu, postane točka 9. dopunjenog dnevnog reda, a ovdje predložene točke 

od rednog broja 6.-20., postanu točke 10.-27. dopunjenog dnevnog reda,10 glasova za. 

 

Na kraju je Predsjednik Gradskog vijeća sukladno Poslovniku Gradskog vijeća Grada 

Sinja, vijećnicima stavio na glasovanje objedinjeni dnevni red s 27 točaka dnevnog reda koji je 

prihvaćen s  deset (10) glasova „za“. 

 

D N E V N I   R E D 

 

1. Usvajanje Zapisnika s 22. redovne i 5. izvanredne sjednice Gradskog vijeća, 

2. Pitanja i prijedlozi vijećnika, 

3. Izmjene i dopune Proračuna Grada Sinja za 2023. godinu, 

4. Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Grada Sinja za 2023. 

godinu, 
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5. Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Grada Sinja za 

2023. godinu,  

6. Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu Grada Sinja za 2023. 

godinu, 

7. Prijedlog izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture na području 

grada Sinja za 2023. godinu, 

8. Prijedlog izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture na području 

grada Sinja za 2023. godinu, 

9. Prijedlog Proračuna Grada Sinja za 2024. godinu s projekcijama za 2025. i 2026. 

godinu. 

10. Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Sinja za 2024. godinu, 

11. Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Grada Sinja za 2024. godinu, 

12. Prijedlog Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Grada Sinja za 2024. godinu 

13. Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Grada Sinja za 2024. godinu, 

14. Prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture na području grada Sinja za 2024. 

godinu, 

15. Prijedlog programa održavanja komunalne infrastrukture na području grada Sinja za 

2024. godinu, 

16. Prijedlog Plana razvoja sustava civilne zaštite 2024. godine s financijskim učincima za 

trogodišnje razdoblje na području grada Sinja, 

17. Prijedlog Zaključka o usvajanju smjernica za organizaciju i razvoj sustava CZ Grada 

Sinja za period od 2024.-2027.,  

18. Prijedlog Analize stanja sustava civilne zaštite na području grada Sinja u 2023. godini, 

19. Prijedlog programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti stanice Hrvatske Gorske 

službe spašavanja na području grada Sinja za 2024. godinu, 

20. Prijedlog Rješenja o imenovanju ravnateljice Javne gradske ustanove „Gradska galerija 

Sikirica“ Sinj, 

21. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na opće uvjete isporuke komunalne usluge 

obavljanja dimnjačarskih poslova, 

22. Izvješće o radu i djelovanju Zajednice sportskih udruga Grada Sinja za 2022. godinu s 

financijskim izvješćem, 

23. Izvješće o realizaciji godišnjeg plana i programa rada dječjeg vrtića Bili cvitak Sinj za 

pedagošku godinu 2022/2023, 

24. Izvješće o radu dječjeg vrtića Čarobni pianino u pedagoškoj godini 2022/2023, 

25. Izvješće o radu i financijskom poslovanju Gospodarske zone Kukuzovac d.o.o. Sinj, za 

2022. godinu, 

26. Izvješće o radu s financijskim izvješćem za 2022. godinu, tvrtke Kamičak d.o.o., 

27. Izvješće o radu i aktivnostima društva Crvenog križa Sinj za razdoblje od 1. 1. 2022. do 

31. 12. 2022. godine. 

 

 

TOČKA 1. 

Usvajanje Zapisnika s  22. sjednice Gradskog vijeća Grada Sinja i 5. izvanredne 

sjednice Gradskog vijeća Grada Sinja, 

 

Predsjedatelj je upitao ima li tko primjedbi na Zapisnik s 22. sjednice Gradskog vijeća 

Grada Sinja održane dana 29. studenoga 2023. godine, kao i na zapisnik s 5. izvanredne sjednice 

Gradskog vijeća Grada Sinja održane 11. prosinca 2023. godine. S obzirom na to da nije bilo 

rasprave predsjedatelj je dao na glasovanje Zapisnik  s 22. sjednice Gradskog vijeća Grada Sinja 

održane dana 29. studenoga 2023. godine i konstatirao da je Gradsko vijeća Grada Sinja s (12) 
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dvanaest glasova „Za“  prihvatilo Zapisnik s 22. sjednice Gradskog vijeća Grada Sinja održane 

dana 29. studenoga 2023. godine. Nakon toga dao je na glasovanje Zapisnik  s 5. izvanredne 

sjednice Gradskog vijeća Grada Sinja i konstatirao da je Gradsko vijeća Grada Sinja s (12) 

dvanaest glasova „Za“  prihvatilo Zapisnik s 5. izvanredne sjednice Gradskog vijeća Grada 

Sinja održane dana održane 11. prosinca 2023. godine. 

  

TOČKA 2.  

Pitanja i prijedlozi vijećnika 

Nakon usvajanja Zapisnika s  22. sjednice Gradskog vijeća Grada Sinja i 5. izvanredne 

sjednice Gradskog vijeća Grada Sinja, prešlo se na postavljanje vijećničkih pitanja koja se 

odnose na rad i djelokrug rada Gradskog vijeća, odbora i drugih radnih tijela Vijeća, 

Gradonačelnika, Ureda Grada, upravnih odjela i organizacija koje obavljaju poslove za Grad 

Sinj. 

Na 23. sjednici Gradskog vijeća Grada Sinja postavljena su vijećnička pitanja sljedećim 

redoslijedom: 

 

VIJEĆNIČKA PITANJA I PRIJEDLOZI: 

 

1. Vijećnik Frano Boko postavio je gradonačelniku Miru Bulju  vijećničko pitanje:  

1.1. Poštovani gradonačelniče, možete li mi dati informaciju kakvo je stanje i u kojoj su fazi 

projekti vezani za vrtiće i kakvo je stanje s izgradnjom vrtića u Glavicama te u kojoj je fazi 

izgradnja vrtića za Karakašicu, Čitluk i Jasensko? 

2. Vijećnik Stipe Perić postavio je gradonačelniku Miru Bulju  vijećničko pitanje:  

2.1. Poštovani gospodine gradonačelniče, što se poduzima po pitanju baze nerazvrstanih cesta, 

kada ćemo na Gradskom vijeću imati kompletan prijedlog baze nerazvrstanih cesta? 

Vijećnik je izrazio nezadovoljstvo s odgovorom. 

3. Vijećnik Frano Vrančić postavio je gradonačelniku Miru Bulju vijećničko pitanje: 

3.1. Poštovani gradonačelniče najljubaznije Vas molim da sinjskoj javnosti kažete jeste li 

odgovorili Županijskoj upravi za ceste u vezi izgradnje prometnice kroz Brnaze od 

raskrižja Masle do Piketa ili Vam njihov dopis nije dostavljen na radni stol kao i ponuda 

o prvokupu Ređije čija predaja u ruke krupnog kapitala posljednjih dana plijeni pozornost 

hrvatske javnosti? Je li istina da ne odgovarate na dopise Županijske uprave za ceste čime 

štetite našim građanima i vlasnicima parcela koji ne mogu raspolagati svojim vlasništvom 

jer su im parcele opterećene planovima o  izgradnji ceste uvrštene u prostorno plansku 

dokumentaciju Grada Sinja i SD Županije? Koje alternativno rješenje ste ponudili ako je 

za sve krivo vodstvo Županijske uprave za ceste? Što činite po pitanju smanjivanja 

nesnosnih prometnih gužvi u Sinju i u kojoj je fazi ostvarenje Vašeg obećanja o izgradnji 

pothodnika kod Konzuma? 

Vijećnik je izrazio nezadovoljstvo s odgovorom. 

4. Vijećnica Gabrijela Putnik Vučković postavila je zamjeniku gradonačelnika Denisu 

Bobeti dva vijećnička pitanja:  

4.1. Poštovani gospodine zamjeniče gradonačelnika možete li mi odgovoriti u kojoj fazi su 

radovi na obnovi dječjeg igrališta u Vučkovića? 

4.2. Poštovani gospodine zamjeniče gradonačelnika, možete li mi odgovoriti kada možemo 

očekivati kraj radova na Family parku pokraj gradske dvorane Ivica Glavan Ićo? 

5. Vijećnik Nikola Vučković postavio je gradonačelniku Miru Bulju dva vijećnička 

pitanja:  
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5.1. Poštovani gospodine Gradonačelniče, nedavno se ispred zgrade gradske uprave u Sinju 

dogodio fizički napad na komunalnog redara zbog toga što je obavljao profesionalnu 

dužnost prema jednom od ugostiteljskih objekata u našem gradu. Mislim da je jako važno 

da svi zajedno, pa tako i vi pošaljete poruku da je nedopustivo fizičko razračunavanje 

prema bilo kome, a pogotovo prema onima kojima je posao brinuti o komunalnom redu 

u gradu Sinju. Molim Vas da mi odgovorite na pitanje, što ste poduzeli u ovom 

konkretnom slučaju i što ćete poduzeti kako biste ubuduće zaštitili komunalne redare, kao 

i ostale gradske službenike i zaposlenike gradskih tvrtki u obavljanju njihova posla? 

5.2. Poštovani gospodine Gradonačelniče, U kontekstu netom održane 5. izvanredne sjednice 

Gradskog vijeća na kojoj se raspravljalo o pravu prvokupa kompleksa „Ređije“, 

spomenuta sjednica je prekinuta bez jasnog Zaključka i to povlačenjem od strane 

predlagatelja. S obzirom na to da se radi o temi koja interesira naše sugrađane, a gdje se 

implicira da su urađeni i određeni propusti nadležnih gradskih službi, molim Vas da mi 

odgovorite što ćete poduzeti u ovom slučaju kako bi se razjasnile sve okolnosti i upoznala 

sinjska javnost oko (ne)kupnje kompleksa „Ređije“? 

6. Vijećnik Stipe Perić postavio je gradonačelniku Miru Bulju dva vijećnička pitanja: 

6.1. Poštovani gospodine Gradonačelniče, molim Vas da mi odgovorite na pitanje, što 

poduzimate da se riješe gužve u gradu pogotovo u samom centru grada od Jakinog guvna 

do  Brnaza?  

Vijećnik je izrazio nezadovoljstvo s odgovorom. 

 

TOČKA 3. 

Izmjene i dopune Proračuna Grada Sinja za 2023. godinu, 

 

Uvodno obrazloženje dala je po ovlaštenju Gradonačelnika Grada Sinja,  Pročelnica  

Upravnog odjela za financije Grada Sinja Jasna Mijić Trogrlić. 

Predsjednik Odbora za Proračun i financijsku kontrolu Gradskog vijeća Grada Sinja, 

Frano Boko kazao je kako Odbor prihvatio jednoglasno  (3 „Za“) Izmjene i dopune Proračuna 

Grada Sinja za 2023. godinu. 

U raspravi su sudjelovali vijećnici: Stipe Perić u ime Kluba vijećnika HDZ-a, Frano 

Boko u ime kluba vijećnika MOST-a NL nakon čega mu je replicirao vijećnik Perić te mu je 

g. Boko odgovorio. Za pojedinačnu raspravu javio se vijećnik Nikola Vučković, a nakon njega 

za govor se javio gradonačelnik Bulj na što mu je Frano Vrančić replicirao te mu je 

gradonačelnik odgovorio. Predsjednik Gradskog vijeća je dao opomenu gospodinu Vrančiću 

zbog upadanja u riječ gradonačelniku.Za pojedinačnu raspravu još se prijavio vijećnik Ante 

Gulić, NL dr. Stipislava Jadrijevića, a nakon njega gospođa Jasna Mijić Trogrlić je dala 

objašnjenje na njegov upit te joj je g. Gulić replicirao. 

Za završnu riječ javio se gradonačelnik Miro Bulj. 

Nakon zaključene rasprave predsjedatelj je dao na glasanje  Izmjene i dopune 

Proračuna Grada Sinja za 2023. godinu i konstatirao da je Gradsko vijeće Grada Sinja 

većinom glasova deset za, pet protiv  i jedan suzdržan (10 „za“, 5 „ protiv“ 1 „suzdržan“) 

donijelo Izmjene i dopune Proračuna Grada Sinja za 2023. godinu. 

 

TOČKA 4. 

Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Grada Sinja za 2023. 

godinu, 
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    Uvodno obrazloženje dala je po ovlaštenju Gradonačelnika Grada Sinja, Irena Mišević 

Pročelnica Ureda Grada.  

Predsjednica Odbora za Društvene djelatnosti Gradskog vijeća Grada Sinja, Smilja 

Pogačić kazala je kako Odbor prihvatio jednoglasno (3 „Za“) Prijedlog izmjena i dopuna 

Programa javnih potreba u kulturi Grada Sinja za 2023. godinu. 

U raspravi su sudjelovali vijećnici: Ante Jukić u ime kluba vijećnika HDZ-a koji je 

upozorio da po mišljenju kluba vijećnika HDZ-a ovaj akt nije zakonit jer nije prošao javno 

savjetovanje te inzistirao da ova primjedba uđe u zapisnik. Za riječ se javio Frano Boko u ime 

kluba vijećnika MOST-a NL. 

Nakon zaključene rasprave predsjedatelj je dao na glasovanje Prijedlog izmjena i 

dopuna Programa javnih potreba u kulturi Grada Sinja za 2023. godinu i konstatirao da 

je Gradsko vijeće Grada Sinja većinom glasova deset za i šest protiv  (10 „za“ i 6 „protiv“) 

donijelo Izmjene i dopune Programa javnih potreba u kulturi Grada Sinja za 2023. 

godinu. 

 

TOČKA 5. 

Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Grada Sinja za 

2023. godinu, 

 

Uvodno obrazloženje dala je po ovlaštenju Gradonačelnika Grada Sinja, Irena Mišević 

Pročelnica Ureda Grada.  

Predsjednica Odbora za Društvene djelatnosti Gradskog vijeća Grada Sinja, Smilja 

Pogačić kazala je kako Odbor prihvatio jednoglasno (3 „Za“) Prijedlog izmjena i dopuna 

Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Grada Sinja za 2023. godinu. 

U raspravi su sudjelovali vijećnici: Stipe Perić u ime kluba vijećnika HDZ-a koji je 

upozorio da po mišljenju kluba vijećnika HDZ-a ovaj akt nije zakonit jer nije prošao javno 

savjetovanje te inzistirao da ova primjedba uđe u zapisnik. Za riječ se javio Frano Boko u ime 

kluba vijećnika MOST-a NL, gradonačelnik Miro Bulj te pojedinačno Nikola Vučković nakon 

čega mu je gradonačelnik replicirao. 

Nakon zaključene rasprave predsjedatelj je dao na glasovanje Prijedlog izmjena i 

dopuna Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Grada Sinja za 2023. godinu i 

konstatirao da je Gradsko vijeće Grada Sinja većinom glasova deset za, dva protiv i četiri 

suzdržana  (10 „za“,  2 „protiv“ i 4 „suzdržana“) donijelo Izmjene i dopune Programa 

javnih potreba u socijalnoj skrbi Grada Sinja za 2023. godinu. 

 

TOČKA 6. 

Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu Grada Sinja za 2023. 

godinu, 

 

Uvodno obrazloženje dao je po ovlaštenju Gradonačelnika Grada Sinja, Josip Malbaša 

predsjednik sportske zajednice Grada Sinja. 

Predsjednik Odbora za Proračun i financijsku kontrolu Gradskog vijeća Grada Sinja, 

Frano Boko kazao je kako Odbor prihvatio jednoglasno  (3 „Za“) Prijedlog izmjena i dopuna 

Programa javnih potreba u sportu Grada Sinja za 2023. godinu. 

Predsjednica Odbora za Društvene djelatnosti Gradskog vijeća Grada Sinja, Smilja 

Pogačić kazala je kako Odbor prihvatio jednoglasno (3 „Za“) Prijedlog izmjena i dopuna 

Programa javnih potreba u sportu Grada Sinja za 2023. godinu. 

U raspravi su sudjelovali vijećnici:  Ante Gulić ispred kluba vijećnika NL dr. Stipislava 

Jadrijevića te je između ostalog pitao jesu li sredstva koja se traže u ovom rebalansu sportskim 

klubovima isplaćena na što je gospođa Jasna Mijić Trogrlić odgovorila da nisu te je gospodin 
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Gulić inzistirao da to uđe u Zapisnik, Josip Malbaša mu je također odgovorio na što mu je 

gospodin Gulić replicirao, te mu je Malbaša odgovorio na pitanje. Stipe Perić u ime Kluba 

vijećnika HDZ-a koji je upozorio da po mišljenju kluba vijećnika HDZ-a ovaj akt nije zakonit 

jer nije prošao javno savjetovanje također je dodao da ne postoji ni akt o donošenju ovoga akta  

te inzistirao da ova primjedba uđe u zapisnik. Frano Boko u ime kluba vijećnika MOST-a NL,   

mu je Ante Gulić nakon čega se gospodin Malbaša ponovo javio za riječ. U raspravi su još 

sudjelovali pojedinačno  Ante Gulić, replicirao mu je Boko i Gulić mu je odgovorio na repliku, 

Nikola Vučković, Denis Bobeta zamjenik gradonačelnika kojemu je replicirao gospodin 

Gulić, a odgovorio mu Bobeta, Zvonko Maras pojedinačno, Stipe Perić na što je gospodin 

Maras stavio primjedbu o kršenju Poslovnika po članku 137. na kraju se Josip Malbaša, javio 

za riječ i predložio izmjenu i dopunu ovoga akta tako da se na početak akta stavi normativ koji 

će glasiti „ Na temelju Zakona o sportu ( Narodne novine br. 71/06, 150/08, 124/10, 124/11, 

86/12, 94/13, 85/15 i 19/16, 98/19, 47/20, 77/20 i 141/22 ), Zakonu o udrugama ( Narodne 

novine br. 74/14, 70/17, 98/19 i 151/22 ), Gradsko vijeće Grada Sinja na temelju članka 34. 

Statuta Grada Sinja (Službeni glasnik 2/21 ), na prijedlog Zajednice športskih udruga Grada 

Sinja donosi“ Ovaj prijedlog postao je dio Prijedloga izmjena i dopuna Programa javnih potreba 

u sportu Grada Sinja za 2023. godinu te se o njemu nije glasalo.. 

Za završnu riječ javio se gradonačelnik Miro Bulj. 

Nakon zaključene rasprave predsjedatelj je dao na glasovanje Prijedlog izmjena i 

dopuna Programa javnih potreba u sportu Grada Sinja za 2023. godinu i konstatirao da 

je Gradsko vijeće Grada Sinja većinom glasova s deset za i šest suzdržanih (10 „za“ i 6 

„suzdržanih“) prihvatilo Izmjene i dopune Programa javnih potreba u sportu Grada 

Sinja za 2023. godinu. 

 

TOČKA 7. 

Prijedlog izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture na području 

grada Sinja za 2023. godinu, 

 

Uvodno obrazloženje dala je po ovlaštenju Gradonačelnika Grada Sinja, Slavica Matić, 

viša stručna suradnica za poslove  zaštite okoliša, zbrinjavanja otpada i komunalnu 

infrastrukturu. Upravnog odjela za komunalni sustav. 

 

20 :45 izašao Frano Vrančić 

 

Predsjednik Odbora za Proračun i financijsku kontrolu Gradskog vijeća Grada Sinja, 

Frano Boko kazao je kako Odbor prihvatio jednoglasno  (3 „Za“) Prijedlog izmjena i dopuna 

Programa održavanja komunalne infrastrukture na području grada Sinja za 2023. godinu. 

Predsjednik Odbora za gospodarstvo, komunalnu djelatnost, obnovu i razvoj Gradskog 

vijeća Grada Sinja, Frano Boko kazao je kako Odbor prihvatio jednoglasno  (3 „Za“) Prijedlog 

izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture na području grada Sinja za 

2023. godinu. 

U raspravi su sudjelovali vijećnici: Stipe Perić u ime kluba vijećnika HDZ-a koji je 

upozorio da po mišljenju kluba vijećnika HDZ-a ovaj akt nije zakonit jer nije prošao javno 

savjetovanje te inzistirao da ova primjedba uđe u zapisnik. Za riječ se javio Frano Boko u ime 

kluba vijećnika MOST-a NL. 

Za završnu riječ javio se gradonačelnik Miro Bulj. 

Nakon zaključene rasprave predsjedatelj je dao na glasovanje Prijedlog izmjena i 

dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture na području grada Sinja za 

2023. godinu i konstatirao da je Gradsko vijeće Grada Sinja većinom glasova deset za, 

četiri protiv i jedan suzdržan  (10 „za“ 4 „protiv“ 1 „suzdržan“) donijelo Izmjene i dopune 
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Programa održavanja komunalne infrastrukture na području grada Sinja za 2023. 

godinu. 

 

TOČKA 8. 

Prijedlog izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture na području 

grada Sinja za 2023. godinu, 

 

Uvodno obrazloženje dala je po ovlaštenju Gradonačelnika Grada Sinja, Slavica Matić, 

viša stručna suradnica za poslove  zaštite okoliša, zbrinjavanja otpada i komunalnu 

infrastrukturu. Upravnog odjela za komunalni sustav. 

Predsjednik Odbora za Proračun i financijsku kontrolu Gradskog vijeća Grada Sinja, 

Frano Boko kazao je kako Odbor prihvatio jednoglasno  (3 „Za“) Prijedlog izmjena i dopuna 

Programa građenja komunalne infrastrukture na području grada Sinja za 2023. godinu. 

Predsjednik Odbora za gospodarstvo, komunalnu djelatnost, obnovu i razvoj Gradskog 

vijeća Grada Sinja, Frano Boko kazao je kako Odbor prihvatio jednoglasno  (3 „Za“) Prijedlog 

izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture na području grada Sinja za 2023. 

godinu. 

U raspravi su sudjelovali vijećnici: Stipe Perić u ime kluba vijećnika HDZ-a koji je 

upozorio da po mišljenju kluba vijećnika HDZ-a ovaj akt nije zakonit jer nije prošao javno 

savjetovanje te inzistirao da ova primjedba uđe u zapisnik. Za riječ se javio Frano Boko u ime 

kluba vijećnika MOST-a NL. 

 

20:59 vratio se Frano Vrančić 

21:00 izašao Anđelko Čačija 

 

Za završnu riječ se javio gradonačelnik Miro Bulj 

Nakon zaključene rasprave predsjedatelj je dao na glasovanje Prijedlog izmjena i 

dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture na području grada Sinja za 2023. 

godinu i konstatirao da je Gradsko vijeće Grada Sinja većinom glasova deset za, četiri 

protiv i jedan suzdržan (10 „za“ 4 „protiv“ 1 „suzdržan“) donijelo Izmjene i dopune 

Programa građenja komunalne infrastrukture na području grada Sinja za 2023. godinu. 

 

TOČKA 9.  

Prijedlog Proračuna Grada Sinja za 2024. godinu s projekcijama za 2025. i 2026. godinu, 

 

Uvodno obrazloženje dala je  po ovlaštenju Gradonačelnika Grada Sinja, Pročelnica  

Upravnog odjela za financije Grada Sinja Jasna Mijić Trogrlić. 

Predsjednik Odbora za Proračun i financijsku kontrolu Gradskog vijeća Grada Sinja, 

Frano Boko kazao je kako Odbor prihvatio jednoglasno  (3 „Za“) Prijedlog Proračuna Grada 

Sinja za 2024. godinu s projekcijama za 2025. i 2026. godinu. 

 

21:15 izašla  Gabrijela Putnik Vučković. 

 

U raspravi su sudjelovali vijećnici: Stipe Perić u ime Kluba vijećnika HDZ-a koji je 

zatražio stanku od 5 minuta koja je i odobrena, Sjednica je nastavljena nakon pet minuta s 

obrazloženjem gospodina Perića koji je rekao da HDZ ne želi sudjelovati u ovoj raspravi i da 

će napustiti sjednicu te još jednom prozvao Gradonačelnika kao krivca za stanje u kojem se 

nalazi Grad Sinj. 

 

21:45 vijećnici HDZ napustili sjednicu  
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Frano Boko u ime kluba vijećnika MOST-a NL. 

 

Ante Gulić je prijavio povredu poslovnika po članku 137.  

Na što mu je predsjednik rekao da je primio na znanje ali da nema kršenja Poslovnika 

Ante Gulić zatražio pauzu od trideset minuta što je i odobreno. 

 

S obzirom na to da se gospodin Gulić nije vratio, a Gabrijela Putnik Vučković se 

vratila sjednica je nastavljena nakon 30 minuta u 22:25 tako da je Predsjednik Gradskog vijeća 

dao riječ Gospodinu Zvonku Marasu koji se prijavio za pojedinačnu raspravu, replicirao mu 

je Frano Boko na kraju je u pojedinačnoj raspravi sudjelovao Nikola Vučković u sklopu koje 

je predložio tri amandmana.  

Za završnu riječ javio se gradonačelnik Miro Bulj koji je predložio jedan amandman. 

Sjednica je nastavljena izjašnjavanjem gradonačelnika o amandmanima kako slijedi. 

 

Podneseno su 4 amandmana 

 

1. Amandman Gradonačelnika Mira Bulja, br. 1: 

 

Predlažem da se unutar Razdjela 2 — Upravni odjel za komunalni sustav, Glava 2 

— 2010, Program 1013 — Program građenja komunalne infrastrukture predlaže se 

uvrstiti novi projekt Izrada projektne dokumentacije za premještanje kapelice Sv. Ante i 

uređenje spomeničkog parka na k. č. zem K.O. Glavice u vlasništvu Grada Sinja u iznosu 

20.000,00 € iz izvora 11 — Opći prihodi i primici 

Sredstva se osiguravaju tako da se stavka u Razdjelu 2 — Upravni odjela za 

komunalni sustav na Aktivnosti A101102 — Naknada za smanjenje količine miješanog 

komunalnog otpada po rješenju Fonda predložena u iznosu 140.000,00 € umanji za 

dodatnih 20.000,00 € , te se predlaže u iznosu 110.000,00 €. 

 

Obrazloženje: 

Ovaj prostor trenutno je devastiran te predstavlja ruglo u širom centru Grada Sinja. 

Sukladno stavu mjesnog odbora Glavice te peticiji preko 150 mještana sela Glavica kojima se 

traži uređenje ovoga prostora, predviđa se uređenje parka tako da se vrati kapelica Sv. Ante na 

prijašnje povijesno mjesto, uredi spomenički prostor i postavi spomenik pogínulim hrvatskim 

braniteljima iz Domovinskoga rata iz sela Glavica.. 

 

S obzirom na to da je  Amandman gradonačelnika Mira Bulja on je automatski 

postao dio  Prijedloga Proračuna Grada Sinja za 2024. godinu s projekcijama za 2025. i 

2026. godinu. 

 

2. Amandman Nikole Vučkovića ispred SDP-a br. 1: 

Predlažem da se unutar Razdjela 5., Projekt K101801 Kupnja nekretnina od 

interesa za Grad Sinj  sa predviđenih 50.000,00 eura uveća na 100.000,00 eura, a 

predviđeni iznos se planira iz izvora financiranja 11 – Opći prihodi i primici, unutar 

funkcije održavanja komunalne infrastrukture u okviru aktivnosti A101102 – Naknada 

za smanjenje količine miješanog otpada po rješenju Fonda. 

 

Obrazloženje: 

Sportski aerodrom u Sinju jedan je od najvrjednijih resursa Grada Sinja i potencijalni 

pokretač razvoja Grada. Kako bi se ova vrlo vrijedna gradska imovina stavila u komercijalnu 

upotrebu i otvorila nova radna mjesta, potrebno u skladu s prostorno-planskom 
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dokumentacijom planirati sredstva za otkup zemljišta za potrebe proširenja aerodroma. Na ovaj 

način Grad Sinj ulaže u svoju dugotrajnu imovinu i stvara preduvjete da privuče potencijalne 

ulagače koji su voljni uložiti novac u projekt sinjskog aerodroma. Ova sredstva koristila bi se 

za potrebe otkupa zemljišta za potrebe proširenja aerodroma, a što je već i predviđeno važećom 

prostorno planskom dokumentacijom. 

 

Gradonačelnik Miro Bulj prihvatio je predloženi amandman, stoga je 

predsjedatelj konstatirao da je postao dio Prijedloga Proračuna Grada Sinja za 2024. 

godinu s projekcijama za 2025. i 2026. godinu. 

 

3. Amandman Nikole Vučkovića ispred SDP-a br. 2: 

Predlažem da se u Razdjelu br. 2, pod Programom građenje komunalne 

infrastrukture planira novi projekt za koji će se izdvojiti 20.000,00 eura  za potrebe 

ishođenja potrebne dokumentacije za gradnju sportskog terena za tenis, badminton i 

padel na k. č. zem. 335/1 K.O. Sinj. Predviđeni iznos osigurat će se iz izvora financiranja 

11 – Opći prihodi i primici, unutar funkcije održavanja komunalne infrastrukture u 

okviru aktivnosti A101102 – Naknada za smanjenje količine miješanog otpada po rješenju 

Fonda. 

 

Obrazloženje: 

Predmetna čestica na kojoj se planira izgradnja sportskog terena za tenis, badminton i 

padel nalazi se u sklopu gradske sportske dvorane Ivica Glavan Ićo, tako da bi ova sada 

zapuštena livada pružila djeci i građanima novi sportski sadržaj koji nedostaje u našem u Gradu. 

S obzirom na to da se radi o sportu koji okuplja veliki broj rekreativaca i koji je po popularnosti 

treći u svijetu, mi u SDP-u smatramo da bi ovim projektom sportska infrastruktura u gradu 

dobila nove potrebne kapacitete koji bi bili u funkciji razvoja naših najmlađih, ali i na korist 

svim građanima i gostima, jer bi ovakav objekt značajno poboljšao i turističku ponudu našega 

grada. 

 

Gradonačelnik Miro Bulj prihvatio je predloženi amandman, stoga je 

predsjedatelj konstatirao da je postao dio Prijedloga Proračuna Grada Sinja za 2024. 

godinu s projekcijama za 2025. i 2026. godinu. 

 

4. Amandman Nikole Vučkovića ispred SDP-a br. 3: 

Predlažem da se unutar Razdjela 1, u okviru Programa sporta  planira nova 

aktivnost A100410 tekuće donacije udrugama u sportu u iznosu od 15.000,00 eura. 

Sredstva se osiguravaju iz izvora financiranja 11 – Opći prihodi i primici, unutar funkcije 

održavanja komunalne infrastrukture u okviru aktivnosti A101102 – Naknada za 

smanjenje količine miješanog otpada po rješenju Fonda. 

 

Obrazloženje: 

Sportske udruge u Sinju okupljaju veliki broj mladih i rekreativaca. S obzirom na to da 

su mogućnosti financiranja sporta od strane sponzorstava skromne i ograničene, Grad Sinj je 

taj koji je na sebe preuzeo glavninu iznosa kojim se financira sport u našem gradu. S obzirom 

na to da je u recentno vrijeme došlo do poskupljenja troškova života i usluga, smatramo da je 

potrebno planirati novu stavku u proračunu kako bi se našim najugroženijim sportskim 

udrugama olakšalo da prebrode ovu situaciju. 
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Gradonačelnik Miro Bulj prihvatio je predloženi amandman, stoga je 

predsjedatelj konstatirao da je postao dio Prijedloga Proračuna Grada Sinja za 2024. 

godinu s projekcijama za 2025. i 2026. godinu. 

 

Nakon zaključene rasprave  i glasovanja o amandmanima predsjedatelj je dao na 

glasovanje Prijedlog Proračuna Grada Sinja za 2024. godinu s projekcijama za 2025. i 

2026. godinu i konstatirao da je Gradsko vijeće Grada Sinja jednoglasno s deset glasova 

Za  (10 „za“) donijelo Proračun Grada Sinja za 2024. godinu s projekcijama za 2025. i 

2026. godinu. 

 

 

TOČKA 10.  

Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Sinja za 2024. godinu,  

 

Uvodno obrazloženje dala je po ovlaštenju Gradonačelnika Grada Sinja,  Pročelnica  

Upravnog odjela za financije Grada Sinja Jasna Mijić Trogrlić. 

Predsjednik Odbora za Proračun i financijsku kontrolu Gradskog vijeća Grada Sinja, 

Frano Boko kazao je kako Odbor prihvatio jednoglasno  (3 „Za“) Prijedlog Odluke o 

izvršavanju Proračuna Grada Sinja za 2024. godinu. 

U raspravi su sudjelovao vijećnik: Frano Boko u ime kluba vijećnika MOST-a NL. 

Nakon zaključene rasprave o ovoj točki dnevnog reda predsjedatelj je dao na 

glasovanje Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Sinja za 2024. godinu i 

konstatirao da je Gradsko vijeće Grada Sinja jednoglasno s deset glasova za  (10 „za“) 

donijelo Odluku o izvršavanju Proračuna Grada Sinja za 2024. godinu. 

 

TOČKA 11.  

Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Grada Sinja za 2024. godinu, 

 

            Uvodno obrazloženje dala je po ovlaštenju Gradonačelnika Grada Sinja, Irena Mišević 

Pročelnica Ureda Grada.  

Predsjednik Odbora za Proračun i financijsku kontrolu Gradskog vijeća Grada Sinja, 

Frano Boko kazao je kako Odbor prihvatio jednoglasno  (3 „Za“) Prijedlog Programa javnih 

potreba u kulturi Grada Sinja za 2024. godinu. 

Predsjednica Odbora za Društvene djelatnosti Gradskog vijeća Grada Sinja, Smilja 

Pogačić kazala je kako Odbor prihvatio jednoglasno (3 „Za“) Prijedlog Programa javnih 

potreba u kulturi Grada Sinja za 2024. godinu. 

Nije bilo rasprave. 

S obzirom na to da nije bilo rasprave o ovoj točki dnevnog reda predsjedatelj je 

dao na glasovanje Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Grada Sinja za 2023. 

godinu i konstatirao da je Gradsko vijeće Grada Sinja jednoglasno s deset glasova za (10 

„za“) donijelo Program javnih potreba u kulturi Grada Sinja za 2024. godinu. 

 

TOČKA 12.  

Prijedlog Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Grada Sinja za 2024. godinu,  

 

            Uvodno obrazloženje dala je po ovlaštenju Gradonačelnika Grada Sinja,  Irena Mišević 

Pročelnica Ureda Grada.  

Predsjednik Odbora za Proračun i financijsku kontrolu Gradskog vijeća Grada Sinja, 

Frano Boko kazao je kako Odbor prihvatio jednoglasno  (3 „Za“) Prijedlog Programa javnih 

potreba u socijalnoj skrbi Grada Sinja za 2024. godinu. 
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Predsjednica Odbora za Društvene djelatnosti Gradskog vijeća Grada Sinja, Smilja 

Pogačić kazala je kako Odbor prihvatio jednoglasno (3 „Za“) Prijedlog Programa javnih 

potreba u socijalnoj skrbi Grada Sinja za 2024. godinu. 

U raspravi su sudjelovao vijećnik Nikola Vučković pojedinačno te predložio 

Amandman koji je Gradonačelnik Miro Bulj i prihvatio te je Amandman postao dio ovoga 

Programa.  

 

Amandman Nikole Vučkovića ispred SDP-a br. 1: 

 

Predlažem da se za potrebe redovitog financiranja Udruge roditelja i udovica 

poginulih branitelja Domovinskoga rata Grada Sinja osiguraju sredstva u ukupnom 

iznosu od 1.500,00 eura mjesečno. Sredstva će se osigurati preraspodjelom unutar 

Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Grada Sinja za 2024. godinu. 

 

Obrazloženje: 

Udruga roditelja i udovica poginulih branitelja Domovinskoga rata Grada Sinja je 

udruga od posebnog interesa za Grad Sinj. Poskupljenjem životnih troškova, knjigovodstvenih, 

komunikacijskih i drugih usluga a s obzirom na to da su mjesečna sredstva kojima se financira 

rad udruge ostala na razini iz 1994. godine u iznosu od 1061,00 eura, dovedeno je u pitanje i 

samo funkcioniranje i opstanak udruge. Udruga ima stvarne troškove u bruto iznosu plaće jedne 

zaposlenice te troškove obilježavanja obljetnica stradanja hrvatskih branitelja iz Domovinskoga 

rata kojih bude na mjesečnoj razini između 5 i 19 (aranžmani, cvijeće, svijeće, itd.) Ovim 

amandmanom osigurava se daljnji nesmetan rad i funkcioniranje Udruge roditelja i udovica 

poginulih branitelja Domovinskoga rata Grada Sinja. 

 

Gradonačelnik Miro Bulj prihvatio je predloženi amandman, stoga je 

predsjedatelj konstatirao da je postao dio Prijedloga Programa javnih potreba u 

socijalnoj skrbi Grada Sinja za 2024. 

 

Nakon zaključene rasprave o ovoj točki dnevnog reda predsjedatelj je dao na 

glasovanje Prijedlog Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Grada Sinja za 2024. 

godinu i konstatirao da je Gradsko vijeće Grada Sinja jednoglasno s deset glasova za  (10 

„za“) donijelo Program javnih potreba u socijalnoj skrbi Grada Sinja za 2024. godinu. 

 

TOČKA 13.  

Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Grada Sinja za 2024. godinu,  

 

Uvodno obrazloženje dao je po ovlaštenju Gradonačelnika Grada Sinja, Josip Malbaša 

predsjednik sportske zajednice Grada Sinja. 

Predsjednik Odbora za Proračun i financijsku kontrolu Gradskog vijeća Grada Sinja, 

Frano Boko kazao je kako Odbor prihvatio jednoglasno  (3 „Za“) Prijedlog Programa javnih 

potreba u sportu Grada Sinja za 2024. godinu. 

Predsjednica Odbora za Društvene djelatnosti Gradskog vijeća Grada Sinja, Smilja 

Pogačić kazala je kako Odbor prihvatio jednoglasno (3 „Za“) Prijedlog Programa javnih 

potreba u sportu Grada Sinja za 2024. godinu. 

U raspravi su sudjelovao vijećnik Frano Boko u ime kluba vijećnika MOST-a NL,  

Za završnu riječ javio se gospodin Josip Malbaša. 

Nakon zaključene rasprave o ovoj točki dnevnog reda predsjedatelj je dao na 

glasovanje Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Grada Sinja za 2024. godinu i 



17 
 

konstatirao da je Gradsko vijeće Grada Sinja jednoglasno s deset glasova za  (10 „za“) 

donijelo Program javnih potreba u sportu Grada Sinja za 2024. godinu. 

 

 

TOČKA 14.  

Prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture na području grada Sinja za 

2024. godinu,  

 

Uvodno obrazloženje dala je po ovlaštenju Gradonačelnika Grada Sinja, Slavica Matić, 

viša stručna suradnica za poslove  zaštite okoliša, zbrinjavanja otpada i komunalnu 

infrastrukturu. Upravnog odjela za komunalni sustav. 

Predsjednik Odbora za Proračun i financijsku kontrolu Gradskog vijeća Grada Sinja, 

Frano Boko kazao je kako Odbor prihvatio jednoglasno  (3 „Za“) Prijedlog Programa građenja 

komunalne infrastrukture na području grada Sinja za 2024. godinu. 

Predsjednik Odbora za gospodarstvo, komunalnu djelatnost, obnovu i razvoj Gradskog 

vijeća Grada Sinja, Frano Boko kazao je kako Odbor prihvatio jednoglasno  (3 „Za“) Prijedlog 

Programa građenja komunalne infrastrukture na području grada Sinja za 2024. godinu. 

Nije bilo rasprave. 

S obzirom na to da nije bilo rasprave predsjedatelj je dao na glasovanje Prijedlog 

Programa građenja komunalne infrastrukture na području grada Sinja za 2024. godinu 

i konstatirao da je Gradsko vijeće Grada Sinja jednoglasno s deset glasova za (10 „za“) 

donijelo Program građenja komunalne infrastrukture na području grada Sinja za 2024. 

godinu. 

 

TOČKA 15.  

Prijedlog programa održavanja komunalne infrastrukture na području grada Sinja za 

2024. godinu,  

 

Uvodno obrazloženje dala je po ovlaštenju Gradonačelnika Grada Sinja,  Slavica Matić, 

viša stručna suradnica za poslove  zaštite okoliša, zbrinjavanja otpada i komunalnu 

infrastrukturu. Upravnog odjela za komunalni sustav. 

Predsjednik Odbora za Proračun i financijsku kontrolu Gradskog vijeća Grada Sinja, 

Frano Boko kazao je kako Odbor prihvatio jednoglasno  (3 „Za“) Prijedlog programa 

održavanja komunalne infrastrukture na području grada Sinja za 2024. godinu. 

Predsjednik Odbora za gospodarstvo, komunalnu djelatnost, obnovu i razvoj Gradskog 

vijeća Grada Sinja, Frano Boko kazao je kako Odbor prihvatio jednoglasno  (3 „Za“) Prijedlog 

programa održavanja komunalne infrastrukture na području grada Sinja za 2024. godinu. 

Nije bilo rasprave. 

S obzirom na to da nije bilo rasprave predsjedatelj je dao na glasovanje Prijedlog 

programa održavanja komunalne infrastrukture na području grada Sinja za 2024. godinu 

i konstatirao da je Gradsko vijeće Grada Sinja jednoglasno s deset glasova za  (10 „za“) 

donijelo  Program održavanja komunalne infrastrukture na području grada Sinja za 

2024. godinu. 

 

TOČKA 16.  

Prijedlog Zaključka o usvajanju Plana razvoja sustava civilne zaštite za 2024. godinu s 

financijskim učincima za trogodišnje razdoblje na području Grada Sinja, 

 



18 
 

Uvodno obrazloženje dao je po ovlaštenju Gradonačelnika Grada Sinja, Stipan 

Samardžić, stručni suradnik za rad na poslovima društvenih djelatnosti, te poslovima civilne 

zaštite i sigurnosti. 

Predsjednik Odbora za Proračun i financijsku kontrolu Gradskog vijeća Grada Sinja, 

Frano Boko kazao je kako Odbor prihvatio jednoglasno  (3 „Za“) Prijedlog Zaključka o 

usvajanju Plana razvoja sustava civilne zaštite za 2024. godinu s financijskim učincima za 

trogodišnje razdoblje na području Grada Sinja. 

Predsjednica Odbora za Društvene djelatnosti Gradskog vijeća Grada Sinja, Smilja 

Pogačić kazala je kako Odbor prihvatio jednoglasno (3 „Za“) Prijedlog Zaključka o usvajanju 

Plana razvoja sustava civilne zaštite za 2024. godinu s financijskim učincima za trogodišnje 

razdoblje na području Grada Sinja. 

Nije bilo rasprave. 

S obzirom na to da nije bilo rasprave predsjedatelj je dao na glasovanje Prijedlog 

Zaključka o usvajanju Plana razvoja sustava civilne zaštite za 2024. godinu s financijskim 

učincima za trogodišnje razdoblje na području Grada Sinja i konstatirao da je Gradsko 

vijeće Grada Sinja jednoglasno s deset glasova za (10 „za“) donijelo Zaključak o 

usvajanju Plana razvoja sustava civilne zaštite za 2024. godinu s financijskim učincima 

za trogodišnje razdoblje na području Grada Sinja. 

 

TOČKA 17.  

Prijedlog Zaključka o usvajanju Smjernica za organizaciju i razvoj sustava CZ Grada 

Sinja za period od 2024.-2027., 

 

Uvodno obrazloženje dao je po ovlaštenju Gradonačelnika Grada Sinja, Stipan 

Samardžić, stručni suradnik za rad na poslovima društvenih djelatnosti, te poslovima civilne 

zaštite i sigurnosti. 

Predsjednica Odbora za Društvene djelatnosti Gradskog vijeća Grada Sinja, Smilja 

Pogačić kazala je kako Odbor prihvatio jednoglasno (3 „Za“) Prijedlog Zaključka o usvajanju 

smjernica za organizaciju i razvoj sustava CZ Grada Sinja za period od 2024.-2027. 

Nije bilo rasprave. 

S obzirom na to da nije bilo rasprave predsjedatelj je dao na glasovanje Prijedlog 

Zaključka o usvajanju smjernica za organizaciju i razvoj sustava CZ Grada Sinja za 

period od 2024.-2027. i konstatirao da je Gradsko vijeće Grada Sinja jednoglasno s deset 

glasova za  (10 „za“) donijelo  Zaključak o usvajanju Smjernica za organizaciju i razvoj 

sustava CZ Grada Sinja za period od 2024.-2027. 

 

TOČKA 18.  

Prijedlog Zaključka o usvajanju Analize stanja sustava civilne zaštite na području Grada 

Sinja u 2023. godini, 

 

Uvodno obrazloženje dao je po ovlaštenju Gradonačelnika Grada Sinja, Stipan 

Samardžić, stručni suradnik za rad na poslovima društvenih djelatnosti, te poslovima civilne 

zaštite i sigurnosti. 

Predsjednica Odbora za Društvene djelatnosti Gradskog vijeća Grada Sinja, Smilja 

Pogačić kazala je kako Odbor prihvatio jednoglasno (3 „Za“) Prijedlog Zaključka o usvajanju 

Analize stanja sustava civilne zaštite na području Grada Sinja u 2023. godini. 

Nije bilo rasprave. 

S obzirom na to da nije bilo rasprave predsjedatelj je dao na glasovanje Prijedlog 

Zaključka o usvajanju Analize stanja sustava civilne zaštite na području Grada Sinja u 

2023. godini i konstatirao da je Gradsko vijeće Grada Sinja jednoglasno s deset glasova 
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za  (10 „za“) donijelo  Zaključak o usvajanju Analize stanja sustava civilne zaštite na 

području Grada Sinja u 2023. godini. 

. 

 

 

TOČKA 19.  

Prijedlog Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti 

stanice Hrvatske gorske službe spašavanja na području Grada Sinja za 2024. godinu,  

 

Uvodno obrazloženje dao je po ovlaštenju Gradonačelnika Grada Sinja, Stipan 

Samardžić, stručni suradnik za rad na poslovima društvenih djelatnosti, te poslovima civilne 

zaštite i sigurnosti. 

Predsjednica Odbora za Društvene djelatnosti Gradskog vijeća Grada Sinja, Smilja 

Pogačić kazala je kako Odbor prihvatio jednoglasno (3 „Za“) Prijedlog Zaključka o usvajanju 

Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti stanice Hrvatske gorske službe spašavanja 

na području Grada Sinja za 2024. godinu. 

Nakon što je predsjednik Gradskog vijeća otvorio raspravu za završnu riječ javio se 

gradonačelnik Miro Bulj. 

Nakon zaključene rasprave predsjedatelj je dao na glasovanje Prijedlog Zaključka 

o usvajanju Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti stanice Hrvatske gorske 

službe spašavanja na području Grada Sinja za 2024. godinu i konstatirao da je Gradsko 

vijeće Grada Sinja jednoglasno s deset glasova za (10 „za“) donijelo  Zaključak o 

usvajanju Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti stanice Hrvatske gorske 

službe spašavanja na području Grada Sinja za 2024. godinu. 

 

TOČKA 20.  

Prijedlog Rješenja o imenovanju ravnateljice Javne gradske ustanove „Gradska galerija 

Sikirica“ Sinj,  

 

Uvodno obrazloženje dao je Zvonko Maras, Predsjednik Odbora za izbor i imenovanja 

Gradskog vijeća Grada Sinja.  

Predsjednik Odbora za izbor i imenovanja Gradskog vijeća Grada Sinja, Zvonko Maras 

kazao je kako Odbor jednoglasno prihvatio Prijedlog Rješenja o imenovanju ravnateljice Javne 

gradske ustanove „Gradska galerija Sikirica“ Sinj. 

Nakon što je predsjednik Gradskog vijeća otvorio raspravu za završnu riječ javio se 

gradonačelnik Miro Bulj. 

Nakon zaključene rasprave predsjedatelj je dao na glasovanje Prijedlog Rješenja 

o imenovanju ravnateljice Javne gradske ustanove „Gradska galerija Sikirica“ Sinj i 

konstatirao da je Gradsko vijeće Grada Sinja jednoglasno s deset glasova za (10 „za“) 

prihvatilo Rješenje o imenovanju ravnateljice Javne gradske ustanove „Gradska galerija 

Sikirica“ Sinj. 

 

TOČKA 21.  

Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na opće uvjete isporuke komunalne usluge 

obavljanja dimnjačarskih poslova,  

 

Uvodno obrazloženje dala je po ovlaštenju Gradonačelnika Grada Sinja,  Slavica Matić, 

viša stručna suradnica za poslove  zaštite okoliša, zbrinjavanja otpada i komunalnu 

infrastrukturu. Upravnog odjela za komunalni sustav. 
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Predsjednik Odbora za gospodarstvo, komunalnu djelatnost, obnovu i razvoj Gradskog 

vijeća Grada Sinja, Frano Boko kazao je kako Odbor prihvatio jednoglasno  (3 „Za“) Prijedlog 

Odluke o davanju suglasnosti na opće uvjete isporuke komunalne usluge obavljanja 

dimnjačarskih poslova. 

Nije bilo rasprave. 

S obzirom na to da nije bilo rasprave predsjedatelj je dao na glasovanje Prijedlog 

Odluke o davanju suglasnosti na opće uvjete isporuke komunalne usluge obavljanja 

dimnjačarskih poslova i konstatirao da je Gradsko vijeće Grada Sinja jednoglasno s deset 

glasova za  (10 „za“) donijelo Odluku o davanju suglasnosti na opće uvjete isporuke 

komunalne usluge obavljanja dimnjačarskih poslova. 

 

TOČKA 22.  

Izvješće o radu i djelovanju Zajednice sportskih udruga Grada Sinja za 2022. godinu s 

financijskim izvješćem,  

 

Uvodno obrazloženje dao je po ovlaštenju Gradonačelnika Grada Sinja, Josip Malbaša 

predsjednik sportske zajednice Grada Sinja. 

Predsjednik Odbora za Proračun i financijsku kontrolu Gradskog vijeća Grada Sinja, 

Frano Boko kazao je kako Odbor prihvatio jednoglasno  (3 „Za“) Izvješće o radu i djelovanju 

Zajednice sportskih udruga Grada Sinja za 2022. godinu s financijskim izvješćem. 

Predsjednica Odbora za Društvene djelatnosti Gradskog vijeća Grada Sinja, Smilja 

Pogačić kazala je kako Odbor prihvatio jednoglasno (3 „Za“) Izvješće o radu i djelovanju 

Zajednice sportskih udruga Grada Sinja za 2022. godinu s financijskim izvješćem. 

U raspravi su sudjelovao zamjenik gradonačelnika Denis Bobeta  

Nakon zaključene rasprave predsjedatelj je dao na glasovanje Izvješće o radu i 

djelovanju Zajednice sportskih udruga Grada Sinja za 2022. godinu s financijskim 

izvješćem i konstatirao da je Gradsko vijeće Grada Sinja jednoglasno s deset glasova za 

(10 „za“) prihvatilo Izvješće o radu i djelovanju Zajednice sportskih udruga Grada Sinja 

za 2022. godinu s financijskim izvješćem. 

 

TOČKA 23.  

Izvješće o realizaciji godišnjeg plana i programa rada dječjeg vrtića Bili cvitak Sinj za 

pedagošku godinu 2022/2023,  

 

Uvodno obrazloženje dala je po ovlaštenju Gradonačelnika Grada Sinja, Irena Mišević, 

Pročelnica Ureda Grada. 

Predsjednik Odbora za Proračun i financijsku kontrolu Gradskog vijeća Grada Sinja, 

Frano Boko kazao je kako Odbor prihvatio jednoglasno  (3 „Za“) Izvješće o realizaciji 

godišnjeg plana i programa rada dječjeg vrtića Bili cvitak Sinj za pedagošku godinu 2022/2023. 

Predsjednica Odbora za Društvene djelatnosti Gradskog vijeća Grada Sinja, Smilja 

Pogačić kazala je kako Odbor prihvatio jednoglasno (3 „Za“) Izvješće o realizaciji godišnjeg 

plana i programa rada dječjeg vrtića Bili cvitak Sinj za pedagošku godinu 2022/2023. 

U raspravi su sudjelovali: Gradonačelnik Miro Bulj te  vijećnik Frano Boko u ime 

kluba vijećnika MOST-a NL. 

 Nakon zaključene rasprave predsjedatelj je dao na glasovanje Izvješće o 

realizaciji godišnjeg plana i programa rada dječjeg vrtića Bili cvitak Sinj za pedagošku 

godinu 2022/2023 i konstatirao da je Gradsko vijeće Grada Sinja jednoglasno s deset 

glasova za (10 „za“) prihvatilo Izvješće o realizaciji godišnjeg plana i programa rada 

dječjeg vrtića Bili cvitak Sinj za pedagošku godinu 2022/2023. 

 



21 
 

TOČKA 24.  

Izvješće o radu dječjeg vrtića Čarobni pianino u pedagoškoj godini 2022/2023,  

 

Uvodno obrazloženje nije dato kako nije bila prisutna ovlaštena osoba dječjeg vrtića 

Čarobni pianino. 

Predsjednik Odbora za Proračun i financijsku kontrolu Gradskog vijeća Grada Sinja, 

Frano Boko kazao je kako Odbor nije prihvatio jednoglasno  (3 „Za“) Izvješće o radu dječjeg 

vrtića Čarobni pianino u pedagoškoj godini 2022/2023. 

Predsjednica Odbora za Društvene djelatnosti Gradskog vijeća Grada Sinja, Smilja 

Pogačić kazala je kako Odbor nije prihvatio jednoglasno (3 „Za“) Izvješće o radu dječjeg vrtića 

Čarobni pianino u pedagoškoj godini 2022/2023. 

U raspravi su sudjelovali: Zamjenik gradonačelnika Denis Bobeta te gradonačelnik  

Grada Sinja Miro Bulj. 

  Nakon zaključene rasprave predsjedatelj je dao na glasovanje Izvješće o radu 

dječjeg vrtića Čarobni pianino u pedagoškoj godini 2022/2023 i konstatirao da Gradsko 

vijeće Grada Sinja jednoglasno s deset glasova protiv  (10 „protiv“) nije prihvatilo 

Izvješće o radu dječjeg vrtića Čarobni pianino u pedagoškoj godini 2022/2023. 

 

TOČKA 25.  

Izvješće o radu i financijskom poslovanju Gospodarske zone Kukuzovac d.o.o. Sinj, za 

2022. godinu,  

 

Uvodno obrazloženje dala je po ovlaštenju Gradonačelnika Grada Sinja, Diana Breko 

direktorica Gospodarske zone Kukuzovac. 

Predsjednik Odbora za Proračun i financijsku kontrolu Gradskog vijeća Grada Sinja, 

Frano Boko kazao je kako je Odbor prihvatio jednoglasno  (3 „Za“) Izvješće o radu i 

financijskom poslovanju Gospodarske zone Kukuzovac d.o.o. Sinj, za 2022. godinu. 

Predsjednik Odbora za gospodarstvo, komunalnu djelatnost, obnovu i razvoj Gradskog 

vijeća Grada Sinja, Frano Boko kazao je kako Odbor prihvatio jednoglasno  (3 „Za“) Izvješće 

o radu i financijskom poslovanju Gospodarske zone Kukuzovac d.o.o. Sinj, za 2022. godinu. 

U raspravi su sudjelovali: Vijećnik Frano Boko ispred Kluba vijećnika MOST-a NL. 

Diana Breko mu je dala odgovor na pitanje, Nikola Vučković također mu je gospođa Breko 

odgovorila na postavljeno pitanje  

Za završnu riječ javi se gradonačelnik  Grada Sinja Miro Bulj. 

Nakon zaključene rasprave predsjedatelj je dao na glasovanje Izvješće o radu i 

financijskom poslovanju Gospodarske zone Kukuzovac d.o.o. Sinj, za 2022. godinu i 

konstatirao da je Gradsko vijeće Grada Sinja jednoglasno s deset glasova za  (10 „za“) 

prihvatilo Izvješće o radu i financijskom poslovanju Gospodarske zone Kukuzovac d.o.o. 

Sinj, za 2022. godinu. 

 

TOČKA 26.  

Izvješće o radu s financijskim izvješćem za 2022. godinu, tvrtke Kamičak d.o.o.,  

 

Uvodno obrazloženje dao je po ovlaštenju Gradonačelnika Grada Sinja, Toni Jurić Šolto 

direktor  tvrtke Kamičak d.o.o. i Ljubica Vidić zaposlenica. 

Predsjednik Odbora za Proračun i financijsku kontrolu Gradskog vijeća Grada Sinja, 

Frano Boko kazao je kako je Odbor prihvatio jednoglasno  (3 „Za“) Izvješće o radu s 

financijskim izvješćem za 2022. godinu, tvrtke Kamičak d.o.o.. 
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Predsjednik Odbora za gospodarstvo, komunalnu djelatnost, obnovu i razvoj Gradskog 

vijeća Grada Sinja, Frano Boko kazao je kako Odbor prihvatio jednoglasno  (3 „Za“) Izvješće 

o radu s financijskim izvješćem za 2022. godinu, tvrtke Kamičak d.o.o.. 

U raspravi su sudjelovali: Nikola Vučković pojedinačno, Josip Jurić Šolto i Frano 

Boko pojedinačno. 

Nakon zaključene rasprave predsjedatelj je dao na glasovanje Izvješće o radu s 

financijskim izvješćem za 2022. godinu, tvrtke Kamičak d. o. o. i konstatirao da je 

Gradsko vijeće Grada Sinja jednoglasno s deset glasova za  (10 „za“) prihvatilo Izvješće 

o radu s financijskim izvješćem za 2022. godinu, tvrtke Kamičak d.o.o.. 

 

TOČKA 27.  

Izvješće o radu i aktivnostima društva Crvenog križa Sinj za razdoblje od 1. 1. 2022. do 

31. 12. 2022. godine,  

 

Uvodno obrazloženje dala je po ovlaštenju Gradonačelnika Grada Sinja, Irena Mišević, 

Pročelnica Ureda Grada. 

Predsjednik Odbora za Proračun i financijsku kontrolu Gradskog vijeća Grada Sinja, 

Frano Boko kazao je kako Odbor prihvatio jednoglasno  (3 „Za“) Izvješće o radu i aktivnostima 

društva Crvenog križa Sinj za razdoblje od 1. 1. 2022. do 31. 12. 2022. godine. 

Predsjednica Odbora za Društvene djelatnosti Gradskog vijeća Grada Sinja, Smilja 

Pogačić kazala je kako Odbor prihvatio jednoglasno (3 „Za“) Izvješće o radu i aktivnostima 

društva Crvenog križa Sinj za razdoblje od 1. 1. 2022. do 31. 12. 2022. godine. 

Nakon što je predsjednik Gradskog vijeća otvorio raspravu za završnu riječ javio se 

gradonačelnik Miro Bulj. 

Nakon zaključene rasprave predsjedatelj je dao na glasovanje Izvješće o radu i 

aktivnostima društva Crvenog križa Sinj za razdoblje od 1. 1. 2022. do 31. 12. 2022. godine 

i konstatirao da je Gradsko vijeće Grada Sinja jednoglasno s deset glasova za  (10 „za“) 

prihvatilo Izvješće o radu i aktivnostima društva Crvenog križa Sinj za razdoblje od 1. 1. 

2022. do 31. 12. 2022. godine. 

 

Sjednica završila u 00:45 sati. 

 

Napomena: Detaljan tijek rasprave o svim točkama dnevnog reda nalazi se na audio zapisu s 

ove sjednice koji se čuva u Uredu Grada. 

 

         Zapisničar:                                                                            Predsjednik Gradskog vijeća: 

Stipan Samardžić, iur, v.r.                                                                         Petar Župić, ing. 


